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Încheiat astăzi 17.12.2015 în şedinţa extraordinara a Consiliului local 

 
 

Sedinta a fost deschisa  de secretarul comunei Deveselu, doamna  Gheorghe  
Eugenia,   care a facut prezenta,  arătând ca sunt presenți  11 consilieri locali din cei 13 
consilieri locali aleși, absentează motivat domnul consilier Carabet Dumitru și doamna 
consilier Andrei Lămbica Neți. 

Având în vedere prevederile  art.  40 alin. (1) din Legea. 215/2001 ședința  se 
poate desfăsura  în condiții legale având în vedere  numarul  consilierilor prezenți.   

Sedința  extraordinara a fost convocată  de Primarul  comunei  Deveselu  prin  
invitația  nr.  377 din 14.12.2015 în  baza  Dispoziției   nr. 326  din  14.12.2015. 

In convocare au fost specificate data,  ora,  locul desfasurarii, precum si ordinea 
de zi  propusa a se discuta,  conform prevederilor  legale. Lucrarile sedinței sunt 
publice. 

Președinte  de sedinta este domnul consilier Ștefan Costel. 
Președintele  de sedință  da citire  ordinii  de zi.  
Supusă la vot,  ordinea  de zi, este  aprobata  in unanimitate. 
Se trece la discutarea proiectului de pe ordinea de zi. 
1.Proiect de hotărâre referitor la:  rectificarea Bugetului de Venituri şi 

Cheltuieli al comunei Deveselu pe anul 2015. 
Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar: - Trebuie să înțelegem că această urgență este una  obiectivă,  

trebuie să facem această rectificare bugetară pentru a putea deschide credite și a face 
plăți în perioada imediat următoare, pentru că este sfârșit de an. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de 
hotarare. Supus la vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 

2.Proiect de hotărâre referitor la:  revizuirea Studiului de fezabilitate privind 
obiectivul de investiţii “Extindere sistem de canalizare centralizat în comuna Deveselu, 
judeţul Olt″. 

Iniţiator: Primarul comunei Deveselu 
Domnul Primar : Urgența se datorează faptului că, întocmirea noilor 

documentații privind revizuirea Studiului de Fezabilitate pentru Extindere sistem de 
canalizare centralizată în comuna  Deveselu, judeţul Olt“ a necesitat o perioadă de 
timp mai lungă decât a fost preconizată inițial, proiectul de hotărâre neputând fi supus 
aprobării în ședința ordinară a lunii noiembrie a.c. 

Sper ca toată lumea să înțeleagă că, deși avem personal puțin, facem eforturi 
mari pentru a ține pasul cu noile cerințe. Ne-am străduit să accesăm fonduri pentru 
extinderea canalizării. A apărut un ghid de finanțare din fonduri FEADR pe 
SubMăsura 7.2. Cererile se depun on-line cel târziu pe 18.12.2015, ora 16:00. Deși 
sesiunea de depunere s-a deschis la 24 septembrie 2015, exigentele din acest ghid de 
finanțare au facut necesară revizuirea acestor documentații referitoare la Studiul de 
fezabilitate. Nu avem costuri suplimentare, proiectantul care a întocmit inițial acest SF, 
a făcut revizuirea fără alți bani. 

 



 
S-au cuprins o serie de cheltuieli eligibile care nu au fost prevăzute în devizul 

general inițial și totodată s-au avut în vedere echipamente performante pentru SPA-uri, 
dar și dotări din punct de vedere PSI. Nu avem un sistem de canalizare în totalitate 
gravitațional, iar aceste SPA-uri sunt vitale, dacă nu sunt pompe performante și cu un 
consum redus de energie electrică nu vom avea un sistem de canalizare performant. 

Domnul consilier Vlad Constantin – este o problemă cu preluarea apelor menaje 
si la cei care sunt cu locuințe poziționate mai jos decât rețeaua de canal, trebuie să-și 
facă cămine intermediare cu pompe de evacuare. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de 
hotarare. Supus la vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 

3.Proiect de hotărâre privind implementarea proiectului  “Extindere sistem de 
canalizare centralizat în comuna Deveselu, judeţul Olt″. 

Iniţiator: Primarul comunei Deveselu 
Domnul Primar – una din condițiile esențiale este aceea de a ne însuși câteva 

cerințe din Ghidul solicitantului la Submăsura 7.2. pentru care dorim să accesăm 
fonduri nerambursabile. Fără această Hotărâre a Consiliului Local nu putem depune 
Cerere de Finanțare. Nu am supus-o până acum spre analiză și aprobare Consiliului 
local pentru că nu aveam finalizate documentațiie cu revizuirea SF-ului, iar această 
hotărâre are în anexă indicatorii tehnici ai investiției. 

Domnul Nicola Florin – trebuie să facem tot ce ține de noi pentru a nu pierde 
oportunitățile  care se ivesc. 

Domnul Primar – dacă pierdem startul și nu depunem acum cerere de finanțare, 
la anul nu putem depune două proiecte și pe canalizare și pe drumuri. Trebuie să 
fructificăm momentul actual, să nu lăsăm să treacă pe lângă noi o finanțare 
nerambursabilă pentru o investiție pe care ne-o dorim cu toții. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de 
hotarare. Supus la vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 
          4. Discuţii, întrebări, interpelări. 
 Domnul Primar – domnilor consilieri, încă odată vă mulțumesc că ați fost 
prezenți pentru a rezolva aceste probleme urgente.  

Nemaifiind alte discuții, Președintele de ședință declară închise lucrările ședinței 
extraordinare. 
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